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>1.生日快乐英文祝福语简短祝词
1、今天是你的生日，远方的我一直在惦念着你，祝你生日快乐！
Today is your birthday, far away I have been thinking about you, I wish you a happy birthday!
2、将绮丽的彩虹铺满你平安的天空，使健康永恒。祝你生日快乐！
Cover your safe sky with beautiful rainbow, and make your health eternal. Happy birthday to you!
3、愿你可以走过长长的路，有丰盈的时间发生故事。
I hope you can walk a long way and have plenty of time to tell stories.
4、只要你需要我，我永远在你能看到的地方。生日快乐。
As long as you need me, I will always be where you can see. Happy birthday!
5、愿你事事顺意，天天舒心。
I wish you all the best and every day.
6、今天我闺蜜生日！闺蜜，我就你这个知心朋友，祝你开心！
Today is my best friend\'s birthday! My dear friend, I wish you a happy life!
7、幸运好运天天有，生活甜蜜到永久。生日快乐，我的朋友。
Good luck every day, life is sweet forever. Happy birthday, my friend.
8、事事顺心，幸福长伴；寿比天高，福比海深。
Everything goes well, happiness is long company; longevity is higher than the sky, happiness is deeper than the sea.
9、在你生日的这一天，将快乐的音符，作为礼物送给你。
On your birthday, give you happy notes as gifts.
10、愿上帝保佑你一生平平安安、健健康康、幸福快乐！
May God bless you to be safe, healthy and happy all your life!
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1、祝你在这特殊的日子里，时时刻刻都充满快乐，祝你来日多福，捷报频传！
I wish you in this special day, always full of happiness, I wish you luck tomorrow, Triumphant news keeps pouring in!
2、小小的生日祝福。略表我的心愿。愿你的追求孜孜不倦，愿你永远学而不厌。
A little birthday wish. A small token of my wish. May you seek diligently, may you always have an insatiable desire to learn.
3、生日来临，带给你无数的快乐日子，一年中天天都会想起，生日的快乐、温馨。
Born to be pro, bring you a myriad of happy days, every day of the year will remember, happy birthday, warm.
4、送上一份生日礼物，它是我内心深处的是生日祝福，祝你生日快乐，岁岁平安！
Send a birthday gift, it is my heart is Happy birthday birthday wishes, I wish you safe and sound all year round!
5、在您六十大寿之际，请允许我向你表示最衷心的祝福，祝你健康、长寿、生活愉快！
On your sixty birthday occasion, please allow me to express my best wishes to you, I wish you health and longevity, happy life!
6、在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
In this special day, I want to say I\'m glad time hasn\'t changed our friendship, happy birthday to you an endless enjoyment.
7、祝贺你抵达了生命的又一个里程碑，愿你每天都象过生日一样充满喜悦。祝你生日无比快乐。
Congratulations to you on your arrival at another milestone in your life. May you be as happy as your birthday every day. I wish you a very happy birthday.
8、每当想到你我好似天天都在过生日，可我特别珍视其中的一天，祝愿你在这天美梦都能实现。
Every time when I think of you, I like every day in my birthday, I especially cherish one day, I wish you can achieve this dream in this day.
9、在你生日之际，向你致以亲切的祝贺。生日意味着一个新的开端，意味着重新把握生活的机会。
Warm greetings to you on your birthday. Birthday means a new beginning and a new chance to live.
10、年年生日来而复去，留下永久的快乐回忆。愿今天的每时每刻都充满明媚，似阳光普照鲜花绽放！
Every year comes and goes, leaving a permanent happy memories. May today\'s moment is full of sunshine, as if the sun always shines!
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1、 I rejoice with you and wish you a long and happy meaningful life.
我跟你一起高兴，祝你健康长寿，生活充满诗情画意。
2、 You are 1. That’s something to be proud of.
你1岁了，这真是一件值得骄傲的事。
3、 Happy birthday, sweetheart.
亲爱的，生日快乐。
4、 Many happy returns of the day!
生日快乐!
5、 Smile, it is your birthday!
笑一下，今天是你的生日。
6、 Happy birthday to a marvelous friend.
祝一个了不起的朋友生日快乐!
7、 Don’t feel bad growing old. I am right behind you.
变老了，不要难过。我只比你年轻一点点而已。
8、 We may grow old together, but as long as we are together, I feel young.
我们也许会一起变老，但只要我们在一起，我就觉得年轻。
9、 We are going to treat you like a king today.
我们今天要像侍侯国王一般侍侯你。
10、 I hasten to congratulate you on the happy return of your birthday.
时值足下千秋令旦，草此聊表贺忱。
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1、今天，只想对你说，生日快乐！
Today, just want to say to you, happy birthday!
2、祝你快快成长，永远都可以用你可爱的微笑，感染身边的每个人！
I wish you a fast growth, you can always use your lovely smile, infect everyone around you!
3、愿你温柔不变，情深不伤，一生久安，岁月无忧。
May you be gentle and unchangeable, deep in love, safe for a long time and carefree for years.
4、好姐妹，甜蜜幸福。生日快乐！
Good sister, sweet happiness. Happy birthday!
5、在你缤纷的人生之旅中，心想事成！生日快乐！
In your colorful journey of life, you can achieve everything you want! Happy birthday!
6、愿幸福陪在你身边，愿快乐长住你心间，生日欢乐随你一天又一天。
May happiness be with you, may happiness live in your heart forever, and happy birthday follow you day after day.
7、往后余生，暴瘦是你，有钱是你，拥有一切美好的还是你。
For the rest of my life, it\'s you who are skinny, you who are rich, and you who have all the good things.
8、衷心祝你快乐长驻，愿将一份幸福和好运悄悄捎给你，生日快乐！
I sincerely wish you a happy long stay, and wish you a happy and good luck quietly, happy birthday!
9、真诚的祝愿健康和快乐永远伴随你，生日快乐！
Sincerely wish you health and happiness, happy birthday!
10、生日的烛光中摇曳一季繁花，每一支都是我的祝愿。生日快乐！
The birthday candle flickers a season of flowers, each of which is my wish. Happy birthday!
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1、祝你生日快乐，天天快乐！
I wish you a happy birthday, happy every day!
2、祝一位极帅的人生日快乐！
Happy birthday to a wonderful man!
3、生日快乐，祝你今天过得愉快！
Happy birthday to you, I wish you a happy day!
4、愿你宿愿得偿，快乐幸福更胜以往。
May you come right, happy birthday.
5、敬贺诞辰！愿这一切充满欢乐、成功！
Congratulations on your birthday! May it all fill with joy and success!
6、祝你生日快乐，给你我们所有的祝福！
Happy birthday to you, give you all our wishes!
7、祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里！
Happy birthday to you too wonderful for words, a year filled with happiness!
8、希望你的生日像你一样不同寻常。生日快乐！
Hope your birthday is as unusual as you. Happy birthday!
9、愿你享尽今日之欢乐，祝你的生日百事顺心！
May you enjoy the joy of today\'s birthday, I wish you nothing but the best!
10、愿你的生日特别快乐，愿新的一年中心想事成！
Wishing you a very happy birthday, wish a new year to come!
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